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1. Mötet öppnas 

Ordföranden Magnus Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Mötets utlysande 

Mötet förklarades stadgeenligt kallat genom meddelande på ESS hemsida den 2 april. 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med tillägg och efterföljande omnumrering av punkter. Godkänd 

dagordning enligt nedan. 

1. Mötet öppnas 

2. Mötes utlysande 

3. Godkännande av dagordning 

4. Fastställande av röstlängd 

5. Val av två justeringsmän för protokollet tillika rösträknare 

6. Proposition Stadgeförändring 

7. Information 

1. Styrelsebeslut 

2. Ekonomi 

3. Bokning av arbetsuppgifter 

4. Medlemskommittén 

5. Båtplatskommittén  

6. Klubbholmskommittén 

7. Kioskföreståndare 2017 

8. Varvskommittén 

9. Tävlingskommittén 
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10. Ungdomssektionen 

11. Drivmedelsanläggning 2017 

12. Framtidsfrågor 

13. Viktig information 

8. Övriga frågor 

9. Mötet avslutas 

 

4. Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes till 38 närvarande medlemmar. 

 

5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Till justeringsmän valdes Lars Modig och Bengt Sjökvist. 

 

6. Proposition stadgeförändring 

Styrelsens förslag till stadgeändringar gicks igenom. Se bilaga 6.1. 

I samband med genomgången yrkades på två justeringar av dessa. Dessa justeringar var 

§4.1 Medlemskategorier 

Medlemmar indelas i följande kategorier: 

1. Aktiva medlemmar 

2. Ungdomsmedlemmar 

3. Familjemedlemmar 

4. Ständiga medlemmar 

5. Ständiga medlemmar som inte innehar båtplats, skjul eller varvsplats är befriad från 

arbets- och vakt-plikt 

6. Hedersmedlemmar  

§4.4 Rättigheter 

 Medlem får utnyttja klubbens anläggningar och utrustning, samt delta i klubbens 

verksamheter, 
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 Medlemskap berättigar i sig inte till plats i av klubben disponerade hamnar och 

uppläggningsområden. 

 Aktiva medlemmar: Betalar medlemsavgift samt tillkommande avgifter för bryggplatser, 

varvsplatser, skjulplatser. Har rätt till en sjösättning och en upptagning per år, begränsat till 

båt som kan hanteras med sällskapets befintliga utrustning, och kan inneha en båtplats, en 

skjulplats eller en varvsplats, en tomt på Klubbholmen. Omfattas av den av styrelsen 

beslutade arbetsplikten, inklusive vaktgång. 

 … 

Vårmötet beslutade att: 

Tillstyrka de båda yrkandena (avseende §4.1 efter votering (29 röster för)) samt i övrigt därefter anta 

styrelsens förslag till nya stadgar. 

 

7. Information 

7.1 Styrelsebeslut 

• Inköp IT-stöd Selg Information Management för hjälp med bokningssystem och webbsida 

• Inköp av ett båtregister anpassat för vårt bokningssystem av Selg Information Management 

• Inköp och uppsättning av 9 bommar med hänsyn till omplaceringen av båtar på 600-700 

bryggan 

• Ny slogan ”Enköpings Segelsällskap – Sveriges närmaste båtklubb”  

• ESS Regelverk och ESS Arbetsordning för förtroendevalda fastställda 1 april 

 

7.2 Ekonomi 

Kassören gick igenom aktuella ekonomiska situationen (se bilaga 7.2.1 och 7.2.2) 

 

7.3 Bokning av arbetsuppgifter 

Redovisades hur bokningsläget är avseende bokning av vaktpass och arbetsplikt. 

Sämre bokningsläge än 2016. Siffror i parentes nedan anger bokningsläget vid Vårmötet 2016. 

• Många har inte bokat arbetstid ännu 

• Vakt bokas upp, svårare med arbete 
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• 289 (157) medlemmar bokat 2 vakter och noll arbetspass 

• 36 (106) bokat 1 vakt och 4,5 timmar arbete och uppåt 

• 224 (228) medlemmar bokat 1 vakt och noll arbete 

• 33 medlemmar bokat 18 timmar arbete eller mer 

• 181 medlemmar bokat 0 vaktpass och noll arbete 

• 13(17) friköp 18 timmar, 8 (24) friköp 9 timmar 

• 9 nya medlemmar 2017, ingen plikt 

• 5 familjemedlemmar, ingen plikt 

 

7.4 Medlemskommittén 

Det informerades om kommande aktiviteter i regi av medlemskommittén. Tex så planeras att 

 organisera ett ”skänkes/bytes”-bord 

 lunch vid kommande städdagar i hamnen 

 studiecirklar till hösten (intresseanmälan redan nu via hemsidan) 

 tillsammans med tävlingssektionen arrangera ESS-dagar 19-20 augusti på Klubbholmen 

 

7.5 Båtplatskommittén 

Mikael Svensson beskrev båtplatssituationen i hamnen respektive Klubbholmen. Sammanfattningsvis 

finns det gott om framförallt mindre platser i hamnen. Stora platser är det fortfarande viss kö till. 

 

7.6 Klubbholmskommittén 

Klubbholmskommitténs arbete redovisades. Vi har gjort en större renovering av 400-bryggan med 

nya belysningsstolpar och soffor. Vi har förlängt altanen utanför kiosken samt monterat upp ett tält 

och möblerat med picknickbord. En ny parkering har tagit form mellan klubbhuset och vedboden. 

Den är klar att användas. Förändrat y-bommar på 600- och 700-bryggan på grund av att de stora 

båtarna belastade bryggan för mycket.  Vi har anordnat en fixardag och städdag. Tyvärr var 

uppslutningen inte var den bästa.  
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7.7 Kioskföreståndare 2017 

Alf Pettersson driver kiosken även 2017 med liknande upplägg och tider som tidigare år. 

 

7.8 Varvskommitteén 

All el och belysning är nu iordningställd på varvsområdet. Under sommaren finns det tre inplanerade 

städdagar; i juni, juli respektive augusti. Flytpontonen har renoverats liksom det har byggts en trappa 

bredvid kranen och åbryggan har lagats/snyggats till. 

 

7.9 Tävlingskommittén 

Tävlingskommittén informerade om sin verksamhet. 

 

7.10 Ungdomssektionen 

Ungdomssektionen berättade om sina aktiviteter  - måndagsseglingarna för ungdomarna har startat 

och lägret är fullbokat. Medlemmar som vill utföra sin arbetsplikt i köket under lägerveckan 

efterlyses. 

 

7.11 Drivmedelsanläggning 2017 

Precis som i fjol kommer Travicom Ekonomisk Förening (Peter Ring) att sälja bränsle i hamnen. ESS 

upplåter bara en plats för detta men har inget ansvar. ESS bistår dock genom att hjälpa till med 

bevakning. 

 

7.12 Framtidsfrågor 

Ordförande Magnus Johansson informerade om arbetet/planeringen inför framtiden. På årsmötet 

2014 fastställdes ett ”Framtidsdokument”. Sedan dess har det hänt saker, tex är avtalet för hamnen 

klart. Nya inriktningar som ger en vision mot 2025-2030 bör fastställas. Styrelsen har gett Varvschef 

och Intendent i uppdrag att starta upp Ag framtidsdokument. Redovisar för styrelsen vid juni förlag 

på arbetsgång och när slutredovisning kan ske till ett medlemsmöte.  

Kommittéer blir engagerade, andra är varmt välkomna att ta kontakt med Varvschef och Intendent. 
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7.13 Viktig information 

 

Uppdatera Er info i medlemsregistret, Telefonnummer, E-mail-adress och personnummer. Nyhet är 

Båtplatsregister (över 150 har anmält in hittills!!) 

ESS Regelverk ändras varje år LÄS!!!  

15 juni är ett viktigt datum – Båtplatser till land och sjöss 

Vaktplikt = skydda/vakta våra gemensamma anläggningar samt se till våra båtar 

Kommunen börjar ställa krav 

Det som får finnas på varvet är båtvagnar efter sjösättning = All båtplatsmateriel ska finnas på 

vagnen annars kommer det slängas vid juni månads städning!! 

Gamla kärror, skräp mm som finns i SO hörnet kommer slängas. 

Ej sjövärdiga båtar på land = platsen kommer sägas upp om inte tidsplan redovisas för renovering 

Varvets ytor ska iordningsställas = kärror kommer flyttas under sommaren 

Båtskjulen SKALL målas och ha SAMMA FÄRG senast klart september 

 

8 Övriga frågor 

Frågan om inte en köp/sälj-funktion kan organiseras via facebook togs upp. Kommunikatören 

(Camilla Erleving) åtog sig att ordna men påpekade också att sällskapets facebooksida inte drivs av 

styrelsen. 

 

9 Avslutning 

Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 

Per Nilsson   Magnus Johansson   

Sekreterare   Ordförande 

 

Lars Modig    Bengt Sjöqvist 

Protokolljusterare  Protokolljusterare  

  


